
Rozhovor s Michalem KrÄ•mÃ¡Å™em 

Rozhovor s biatlonistou a Vrchlabákem Michalem KrÄ•máÅ™em. Ptala se Linda PtáÄ•níková. 

 

Jak jste se dostal k biatlonu? 

Já jsem nejdÅ™íve zaÄ•ínal s bÄ›Å¾eckým lyÅ¾ováním a podÄ›ji, kdyÅ¾ jsem &scaron;el na sportovní &scaron;kolu na NámÄ›stí Míru,
tak tam byl na výbÄ›r i biatlon, tak jsem si  Å™íkal, Å¾e to zkusím, i mÅ¯j otec dÄ›lal biatlon, tak mÄ› to tak tro&scaron;ku k tomu
podvÄ›domÄ›  táhlo a ten sport se mi zalíbil, a tak jsem u nÄ›j zÅ¯stal. 

Co Vás motivuje k tomu, abyste se posouval dál? 

VíceménÄ› je to posouvání si tÄ›ch svým moÅ¾ností, Å¾e zji&scaron;Å¥uji, Å¾e mi nÄ›co tolik nejde, tak na to zapracuji a ono se to
zlep&scaron;í , takÅ¾e je to takové postupné posouvání se po krÅ¯Ä•kách a zdokonalování sebe sama.

Co povaÅ¾ujete za svÅ¯j dosavadní sportovní úspÄ›ch? 

UrÄ•itÄ› je to stÅ™íbrná olympijská medaile v olympijských hrách ve Wenchangu, ale musím Å™íct, Å¾e i leto&scaron;ní Ä•tvrté
místo ve &scaron;tafetÄ› na mistrovství svÄ›ta je krásný úspÄ›ch a moc jsme se to uÅ¾ili.

Máte nÄ›jaké jiné zájmy kromÄ› biatlonu?

RekreaÄ•nÄ› se vÄ›nuji fotbalu, fotbal i sleduji, je to pro mÄ› takový relax, takÅ¾e ve volných chvílích, kdyÅ¾ mám Ä•as, tak si jdeme s
klukami zahrát a kdyÅ¾ nemÅ¯Å¾u zrovna tÅ™eba hrát, tak u té televize fandím a sleduji a tím se odreaguji.

UvaÅ¾oval jste nÄ›kdy, Å¾e s biatlonem skonÄ•íte? 

Zatím ne. Jsem ve vÄ›ku, kdy doufám, Å¾e spí&scaron; ta kariéra bude pokraÄ•ovat a bude nÄ›jakou dobu trvat, takÅ¾e tato
my&scaron;lenka u mÄ› zatím nenastala.

Sly&scaron;ela jsem, Å¾e studujete a co studujete?

Studuji v BrnÄ› na MasarykovÄ› univerzitÄ› a v tuto chvíli studuji magisterské studium, obor kondiÄ•ní trenér.

DÄ›kuji a pÅ™eji krásný zbytek dne.
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